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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

"Mikor kapjákvégre meg az óvodapedagógusok és az ő közvetlen segítőik a megérdemelt
anyagi elismerést?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Evidencia, hogy a korai fejlesztés és integráció fontos lépés a későbbi sikeres iskolai
eredmények eléréséhez. Az óvodáztatás hazai kiterjesztése pozitív lépés, de· a magyar
óvodapedagógusok kellő megbecsülése mindmáig várat magára. Az Education at Glance 2018
jelentés adatainak értelmében, Magyarországon a tavalyi évben az óvódapedagógusok
átlagosan 1344 órát dolgoztak, ami 300 órával haladja meg az OECD-átlagot. Jól látható, hogy
a kisgyermekekkel foglalkozó hazai szakemberek leterheltsége nemzetközi kitekintésben is
kimagaslónak mondható.
A bérezés szempontjából viszont sajnos már a sereghajtók közé tartozunk. A jövő
nemzedékével egy nagyon szenzitív életkorban foglalkozó pedagógusok megérdemelnék, hogy
fokozott anyagi megbecsülésükre gondot viseljen a mindenkori kormányzat, hiszen pénzügyi
gondoktól frusztráltan, mindennapi megélhetési problémákkal küszködve sokkal nehezebb
méltó módon gyakorolni ezt a szép hivatást.

Fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mekkora bérnövekedést terveznek
2019-re, valamint 2022-ig bezárólag az óvodapedagógusok és az őket közvetlenül segítő
alkalmazottak körében?
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